
Med anledning av dokumentet "Ändring av älgskötselområden i Äfo-8”: 

Motala Västra, Karlsby Kronopark, Tjällmo-Kristberg, Kvarn och Ljung-
Stjärnorp kommer (troligtvis) att slås samman till ett äso för att nå upp till 
avskjutningsmålet om 10 vuxna älgar. 

I nuläget kommer Godegård och Tjällmo Norra inte att behöva gå samman. 

Förslag på gemensamma avskjutningsregler inom äfo8: 

Efter förslag från älgförvaltningsgruppen om att ha gemensamma 
avskjutningsregler har mötet beslutat att samtliga älgskötselområden bör 
införa en regel om max 4-tagg i avskjutning på älgtjur, för att höja kvaliteten. 
Detta beslut ska utvärderas årligen. 
Älgförvaltningsgruppen rekommenderar även fri avskjutning på kalv, inga 
restriktioner. 
Inga övriga gemensamma avskjutningsregler fattas. 
 
Varför ska denna regel införas i Godegårds äso? 
Tanken är att man skjuter bort små och individer med svaga anlag. 
Får man större tjurar så duger troligtvis den första tjuren som vill betäcka 
kon och kon behöver inte brunsta om. Resultat blir att kon föder tidigare på 
året och vi får större kalvar, och kalvar med bättre anlag. 
Med denna regel bör även den låga medelåldern öka. 
 
Förslaget omprövas årligen i äfo 8 för att kunna ha en adaptiv älgförvaltning 
med långsiktigt mål om att öka kvalitén på älgstammen. 
För att få bra genomslagskraft är det viktigt att alla äso inom äfo 8 gör detta. 
Karlsby Kronopark har beslutat att följa denna regel i sitt delområde i det 
nya ÄSO:t, övriga delområden väntas följa efter. Motala Västra och Kvarn 
kommer endast att ha kalv i årets reviderade avskjutningsplan. 
Tjällmo Norra har sitt årsmöte efter Godegård, men intentionen från deras 
styrelse är att 4-taggsregeln även röstas igenom där. 
 
Styrelsen för Godegårds ÄSO stöttar förslag om avskjutningsregeln. 
 
/Styrelsen 
 
 


